
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

RAPORT DE ACTIVITATE 

al consilierului local Florin ILIONI pentru anul 2022 

 

        În conformitate cu prevederile art. 225 alin. (2) din Ordonanţa de Urgenţă a 

Guvernului nr. 57/2019, privind Codul Administrativ, cu modificările şi 

completările ulterioare, consilierul local este obligat să prezinte un raport anual de 

activitate, care este făcut public prin grija secretarului general al unităţii 

administrativ- teritoriale. 

Ca urmare a acestui fapt, redactez prezentul raport de activitate pentru anul 

2022. 

           Pe parcursul anului 2022 au avut loc un număr de 39 ședințe de plen și 55 

de ședințe de comisie. Am participat la 36 de ședințe de plen și  la 48 de ședințe de 

comisie. Menționez că fac parte din comisia 4 a Consiliului Local al Municipiului 



Arad, respectiv Comisia pentru sănătate, familie, muncă și protecție socială, 

educație, cultură, culte, copii, tineret, sport și turism. 

În calitate de membru al acestei comisii din cadrul Consiliului Local al 

Municipiului Arad am dezbătut alături de colegi proiectele de hotărâre care țin de 

deciziile comisiei și ale plenului Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Am discutat și am luat hotărâri pentru bunul mers al Filarmonicii, având aici 

dezbateri de mai multe ori cu managerul și cu liderii de sindicat din această 

instituție  a municipiului Arad.  Încă au rămas probleme de rezolvat și sper ca pe 

parcursul unei perioade cât mai scurte să fie rezolvate, așa încât această instiuție de 

cultură să fie una de prestigiu pentru municipiul Arad și nu numai. 

Am propus soluții pentru rezolvarea problemelor financiare ale Filarmonicii, 

soluții care au fost dezbătute și incluse în bugetul municipiului Arad. De 

asemenea, am inițiat câteva amendamente legate de rectificarea bugetară, precum 

si amendamente legate de funcționarea CET Arad. 

În perioada martie-mai 2022 am fost ales președinte de ședință al 

Consiliului Local al Municipiului Arad și am condus ședințele de consiliu, cu 

numeroase proiecte pe ordinea de zi. 

În acest an în urma implicării personale în amenajarea zonei de pe str. 

Stupilor la blocurile A 36, A 37 și A 38, această zonă din cartierul Aurel Vlaicu a 

intrat în lucru și a fost finalizată conform nevoilor de acolo, refăcându-se 

trotuarele și parcările dintre aceste blocuri, precum și alte lucrări care au ținut de 

amenajarea acestei zone. 

Împreună cu Primarul Municipiului Arad, domnul Călin Bibarț am fost de 

mai multe ori pe șantier să urmărim evoluția lucrărilor până la finalizarea lor. 

          Pe parcursul anului 2022 am votat proiecte de hotărâre importante pentru 

funcționarea și dezvoltarea orașului, cum ar fi bugetul, funcționarea CET Arad 

deși în această chestiune sunt multe probleme de rezolvat pe viitor, acordarea de 

burse elevilor, rețeaua școlară. 

           De asemenea, am inițiat discuții și am găsit soluții prin care s-a amenajat în 

curtea Liceului Teologic Penticostal Arad un corp de clădire cu două săli de clasă 

din profile metalice, această lucrare fiind necesară pentru funcționarea acestei 

instituții de învățământ. 

           De asemenea, am fost în vizită în mai multe licee și unități școlare din 

municipiul Arad, pentru a găsi spații de funcționare în care să se mute elevii 

Liceului Teologic Penticostal Arad, avându-se în vedere dezvoltarea lui în ceea ce 

înseamnă adăugarea de clase cu ciclul primar și gimnazial,  pentru care am luptat 

mult  să se poată implementa. 



            Tot în acest an am participat la discuții în cartierul Grădiște cu locuitorii de 

pe str. Ioan Slavici, pentru a se găsi soluții cu privire la cererea comunei Livada de 

a se racorda la rețeaua  de canalizare a municipiului Arad. 

 

Florin ILIONI, consilier local 


